
Referat FAU-møte 02.11.17 

 

Til stede :  

Lise Kindervåg 1.trinn, Marlen L. Sæther 2. trinn, Øyvind Opstad 3.trinn, Tove Thu 4.trinn, Janne Bore 

5.trinn, Idar Ree 6.trinn, Beate Alsvik 7.trinn og Rektor Geir Soma  

 

-Lise oppsummerte fra forrige FAU møte 

 

Sak 1: 

-Skolen innhenter tilbud fra Foto Norden og Ariel Foto ang. skolefotografering. 

FAU tar en avgjørelse om videre samarbeid med Ariel Foto eller bytte av leverandør ved neste møte. 

Sak 2: 

-Midler til oppmerking nyasfaltert uteområde ved inngang til 2.trinn.  

Det har blitt presentert en mulig løsning som vil følges opp fortløpende, ny informasjon kommer. 

Sak 3: 

-Geir og Lise har vært i møte med SU hvor skolebruksplanen ble diskutert. Det ble presentert ett forslag 

ang. utbygging av Rosseland skule med uteområde som ble avslått i FAU av ulike årsaker. Pågående sak. 

Sak 4: 

-Øystein var i møte med kommunalt FAU hvor utbygging av Rosseland Skule ble tatt opp. Flere saker ble 

diskutert som: ny svømmehall og plassering av denne, musikkskolen, søskenmoderasjon SFO, m.m.  

FAU ønsker å jobbe videre med en løsning for Rosseland skule og svømmehall i kommunen. 

Oppmøte (refleksaksjonen): 

Hovedinngangen ca kl: 07:20  

 

Vel møtt til neste møte 07.12.17 kl.20.00 

Mvh FAU 


